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LÆRINGSMILJØUTVALGET(LMU) 
 

Læringsmiljøutvalget ved UiB er oppnevnt i henhold til  
Lov om universiteter og høgskoler § 4-3. 

 

Referat fra møte i Læringsmiljøutvalget (LMU) – møte 3 2017  

Tid: 31. mai, kl. 09.00-12.00. 

Sted: Universitetsbiblioteket, Bibliotek for humaniora, Haakon Sheteligs plass 7, Rom 025 (i 

underetasjen) 

Medlemmer: Viserektor for utdanning Oddrun Samdal (nestleder; møteleder i lederens 

fravær), avdelingsdirektør Even Berge (EIA), Natalie Johnsen (student), Eivind Brandt 

(student), Sverre Hartveit (student), Eirik Reikerås (student), Svein-Martin Stenseth 

(student), Siri F. Bjerkestrand 

Christen Soleim og Knut Helland hadde forfall, og deres varamedlemmer kunne ikke møte. 

Observatører: Sylvi Leirvaag (studentombud), Anne Belsvik (UB), Hege Råkil (SiB), Runa 

Jakhelln (HR), Irene L. Husa (ITA) 

Ingrid Aarset (KMD) hadde forfall. 

Fra administrasjonen: Seniorrådgiver Per Gunnar Hillesøy 

Forslag til sakliste: 

I Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Innkalling og dagsorden ble godkjent.  

II Godkjenning av referat fra møtet 05.05.2017  

Referatet ble godkjent. 

 

Sak 12/17 Rapportering om klager på læringsmiljøet – utsatt fra forrige møte 

Innspill i debatten:  

- Det kom spørsmål om hvorfor noen fakulteter rapporterer i brev. Det kan hende 

skjemaet ikke er helt tjenlig. 

- Noen klager kan skyldes at møbleringen i rehabiliterte bygg på PSY skjedde noe 

sent. 

- Luftkvalitet går igjen i mange meldinger. EIA følger opp inneklima systematisk. U. 

Pihls hus og Sofie Lindstrøms hus byr på utfordringer, og utbedring ligger antakelig 

flere år fram i tid. 

- Det totale tallet på klager er lavt. Sannsynlig med underrapportering. Et digitalt 

system vil antakelig gi flere klager, og gi bedre synlighet for tiltakene som klagene 

fører til. Si Fra-systemet vil hjelpe. 
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- I framtida bør den faste rapporteringen om klager på læringsmiljøet integreres i 

rapporteringen om det som kommer inn i Si Fra-systemet. 

Læringsmiljøutvalget tok for øvrig saken til orientering. 

 

Sak 16/17 LMUs virkeområde – utkast til endringer i reglene for LMU 

 

Innspill i debatten: 

 

- Saken gir inntrykk av at digitalt læringsmiljø prioriteres framfor psykososialt. 

Vanskelig å se grunnen til det. 

- Universell utforming er integrert i alle de andre dimensjonene av læringsmiljø. Likevel 

usikkert om enhetene er tilstrekkelig oppmerksomme på det. 

- Bra med felles nasjonale definisjoner og termer. 

- Diskriminerings- og tilgjengelighetsloven er også førende for arbeidet med 

læringsmiljø. 

- SiBs nye navn er «Sammen». 

- Bør en fagperson på psykososialt læringsmiljø inn i utvalget, ev. som observatør i 

starten? 

- Psykososialt arbeidsmiljø er alles ansvar hele tida. 

- Det er vanskelig å fagliggjøre psykososialt miljø. 

- Bør LMU få en sak senere, der psykososialt miljø og integrering av alle dimensjonene 

av læringsmiljø behandles mer i dybden? 

-  

  Vedtak: Læringsmiljøutvalget slutter seg til forslaget til endring i  

 

Sak 17/17 Tildeling av Læringsmiljøprisen for 2017 
 

 

 

Vedtak: Læringsmiljøutvalget vedtok å tildele prisen etter komiteens anbefaling. Navnet på 

mottakeren er taushetsbelagt inntil utdelingen skjer på Velkomstseremonien 15. august. 

 

 

Sak 18/17 Ruspolicy for UiB – Forslag fra en arbeidsgruppe  

Innspill i debatten: 

Merknader i LMU-møtet 
 

- Det var ønske om å styrke policyen når det gjelder annen avhengighet enn rusmidler. 
- Fokuset på alkoholservering på dagtid bør skjerpes. 
- Eksisterende tiltak som berører skikkethetsreglene bør integreres blant tiltakene. 
- Spørsmål om «puggedop» bør omtales. 
- Bør det som allerede er ulovlig forbys? 
- Vanedannende legemidler kommer i en mellomstilling. De er lovlige å bruke når de er 

foreskrevet av lege og brukes som anvist av legen. 
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For øvrig kom det forslag til justeringer i teksten på noen punkter. Dette blir innarbeidet når 
saken sendes over til de relevante instansen. 
 

Sak 19/17 a) LMUs sammensetning for perioden 2017-2020 

  b) Møteplan for LMU H-17 

  Vedtak: 

a) Læringsmiljøutvalget foreslår at rektor oppnevner et nytt LMU i samsvar med 

forslaget ovenfor. 

b) Læringsmiljøutvalget vedtar møteplanen i samsvar med forslaget ovenfor. 

Sak 20/|7 Innspill til budsjett - EIA 

Øvrige innspill i debatten: 

- Skilt på engelsk: Hva er særlig relevant? Er dette integrert i pågående skiltprosjekt? 

- Prioriterte tiltak i 2017, jf. LMUs innspill fra i fjor; dette er langt på vei avklart. 

- Det er store prioriteringsbehov. 

- Viktigste bygningstiltak: Villaen i Olav Kyrres gate. Håper på oppstart i 2018. 

- Trappekanter etc.: Dette tas sammen med ombygginger/rehabiliteringer. 

Sak 21/17 Utmålingspraksis for utvidet tid som tilrettelegging ved eksamen 

Innspill i debatten: 

- Uansett hvilken ordning som velges, må den være håndterbar for vaktene. 

- Vil hviletid også bli inkludert? 

- Digital «stoppeklokke»? 

- Har vi tall på studenter som får utvidet tid? 

- Er det mulig å se om disse får bedre karakterer enn andre? 

- Allergi om høsten/våren; er det tydelige forskjeller? 

Sak 22/17 Eventuelt 

Sak 23/17 Orienteringssaker 

Irene L. Husa, ITA, orienterte kort om virtuell PC-lab. Det er ønske om større fleksibilitet i PC-

tjenester. UiB har skytjenester fra før, men ønsker å bygge et UiB-lag i skyen, slik at 

studenter kan få en virtuell lab/PC-stue på sin egen datamaskin. Det trengs piloter til høsten. 
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